

Customs Notice No. (02/2024) on Implementation of the  
Comprehensive Economic Partnership Agreement  
between the United Arab Emirates and the Kingdom  
of Cambodia

Pursuant to the Federal Decree No. 193 of 2023 ratifying the Comprehensive Economic Partnership Agreement between the Government of the United Arab Emirates and the Government of the Kingdom of Cambodia, and the letter of the Federal Authority for Identity, Citizenship, Customs and Port Security Ref. No. 143/2024 dated 30/01/2024 regarding the implementation of the Comprehensive Economic Partnership Agreement between the United Arab Emirates and the Kingdom of Cambodia,

The following has been decided:

**Article (1)**

The Comprehensive Economic Partnership Agreement between the United Arab Emirates and the Kingdom of Cambodia will be implemented and enter into force as of 31/01/2024.

Link to view the Agreement:

Arabic

<https://www.moec.gov.ae/documents/20121/1347101/Agreement+between+UAE+AR+FINAL.pdf>

English

<https://www.moec.gov.ae/documents/20121/1347101/UAE+Cambodia+CEPA+4+%282%29.pdf>

**Article (2)**

This notice is effective from the date of its issuance, and all concerned departments must take the necessary measures to implement it in their scope of competence.

Ahmed Mahboob Musabih  
Director General

أحمد محبوب مصبح  
المدير العام

Issued on: **05/02/2024**

**إعلان جمركي رقم (2024/02) بشأن  
تطبيق اتفاقية الشراكة الاقتصادية الشاملة بين دولة  
الإمارات العربية المتحدة ومملكة كمبوديا**

بناء على المرسوم الاتحادي رقم 193 لسنة 2023 بالتصديق على اتفاقية الشراكة الاقتصادية الشاملة بين حكومة دولة الامارات العربية المتحدة وحكومة ومملكة كمبوديا، وكتاب الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية والجمارك وأمن المنافذ رقم هـ أ ج/ق ج/د/143/2024 المؤرخ 2024/01/30 بشأن تطبيق اتفاقية الشراكة الاقتصادية الشاملة بين دولة الامارات العربية المتحدة ومملكة كمبوديا،

فقد تقرر ما يلي:

**المادة (1)**

يتم تطبيق اتفاقية الشراكة الاقتصادية الشاملة بين دولة الإمارات العربية المتحدة ومملكة كمبوديا وتدخل حيز التنفيذ اعتباراً من 2024/01/31،  
رابط الاتفاقية:

اللغة العربية

<https://www.moec.gov.ae/documents/20121/1347101/Agreement+between+UAE+AR+FINAL.pdf>

اللغة الإنجليزية

<https://www.moec.gov.ae/documents/20121/1347101/UAE+Cambodia+CEPA+4+%282%29.pdf>

**المادة (2)**

يعمل بهذا الإعلان اعتباراً من تاريخ صدوره وعلى كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.

صدر بتاريخ: **2024/02/05**